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December havi beszámoló 
Királyvölgyi Krisztián sportügyekért felelős alelnök 

(2015. január 1. – 2015. január 31.) 

 

 

 

Sportjogi konferencia 

1. rész: „Klubkártyák vs. üres szektorok” – jogi háttér 

Az első előadásunkat február utolsó hetére szerveztük meg, az időpontja 

valószínűleg február 25. lesz. Elfogadta meghívásunkat Samu István, az MLSZ 

Biztonsági Igazgatója, így ő tartja ebben a témában a sportjogi előadást. A témát 

illetően nála hozzáértőbb előadót aligha találhattunk volna. Az Igazgató Úron 

kívül még várjuk Kubatov Gábor visszajelzését, reméljük ő is el tud jönni az 

eseményre. Az előadással kapcsolatban folyamatosan zajlanak a részletek 

egyeztetése. 

2. rész: 2024-es Olimpia lehetséges magyar pályázatával fog foglalkozni 

vélhetően „Budapesti Olimpia 2024-ben?” címmel 

Ennek az előadásunknak a megtartására dr. Nagy Zsigmondot kértük fel, a 

Magyar Olimpiai Bizottság nemzetközi igazgatóját, és örömmel eleget is tesz a 

felkérésünknek. Ennek az előadásnak az időpontja vélhetően március közepére 

várható. Az előadás részleteinek megbeszélése még folyamatban van, de már csak 

a témájának az aktualitása miatt is izgalmasnak ígérkezik. 
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EHÖK Sportbizottság 

Az EHÖK-ös Sportbizottságos kéréseknek eleget tettem, az ott kapott 

feladataimat elvégeztem. Az egyetemi sportprogramokról folyamatosan 

tájékoztatom a hallgatókat, mind az ÁJK SPORT oldalon, mind a honlapon, mind 

a facebook csoportokban. 

Hallgatói kérések, Sportkártya 

Az elmúlt időszakban többen is érdeklődtek a sportkártyás lehetőség iránt, 

illetve két igénylés folyamatban is van. Továbbá felvettem a kapcsolatot a céggel, 

akik egy új rendszert vezetnek be a sportkártyák használatával kapcsolatosan, és 

ehhez kérték a segítségemet. 

Tervek 

Tervbe van véve egy további sportjogi előadás március végére, de ennek a 

témájáról, illetve előadójáról még nem döntöttünk. 

Tervezzük az áprilisban esedékes II. ÁJK SPORTnap megrendezését, amelyet 

a tavalyi sikerre való tekintettel idén kibővítjük. 

Pénzügyi elszámolás 

Az elmúlt időszakban nem használtam fel a Hallgató Önkormányzat 

költségvetéséből egyetlen forintot sem. 
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Kérem a Tisztelt Ellenőrző Bizottságtól beszámolóm elfogadását! 

Budapest, 2015. február 11. 

Királyvölgyi Krisztán 

Sportügyekért felelős alelnök 

ELTE ÁJK HÖK 
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